
Zápis ze sch ůzky  RC Ostrava dne 10.9.2012 

 

Přednáška: Zdeněk Karásek – Kompetence pro život 

Agenda a diskuse: 

1) L. Ženatý krátce informoval kolegy o rodinné návštěvě rotariánské „sestry“, kterou 
dcera Vendula poznala při svém ročním výměnném pobytu v Kanadě před 6 lety. 

2) J. Zajíc informoval o závěrech jednání boardu, konaného před schůzkou. Seznámil klub 
s návrhem boardu (viz připojený zápis ze schůze boardu dne 10.9.2012). Vyzval členy 
aby v návaznosti na chystané omezení provozu hotelu Clarion Congress Hotel Ostrava 
podali návrhy na některé další místo, do kterého bychom klubové schůzky mohli 
přesunout na potřebnou dobu. Přitom jmenoval dva zásadní požadavky na nové místo 
schůzek našeho klubu: (a) dobrou dopravní dostupnost s dostatečnou parkovací 
plochou zdarma ; (b) služby restaurace v dobré kvalitě za rozumnou cenu. V následné 
diskusi si někteří členové klubu stěžovali (za přítomnosti obsluhujícího personálu 
hotelu) na kvalitu právě podané večeře. Rovněž další členové se domnívají, že kvalita 
poskytovaných večeří v poslední době není vždy na úrovni, očekávané od restaurace 
čtyřhvězdičkového hotelu. 

3) M. Dobiáš v návaznosti na návrh boardu na sjednocení členských příspěvků znovu 
poukázal na delší dobu neuhrazené příspěvky našich některých členů. Rovněž 
připomněl, že členové kteří navštěvují klub pravidelně de facto dotují svými platbami 
méně ukázněné kolegy kteří se neomluví a nepřijdou. Jejich platby se nevymáhají. 

4) J. Folprecht informoval kolegy v klubu o výstavě výtvarně upravených hudebních 
nástrojů. Dále nabídl, že bude platit své členské příspěvky ve standardní výši.  

5) J. Zajíc doporučil, aby se návrh boardu na úpravu členských příspěvků nechal ještě 
zvážit ve světle návrhu dalších členů klubu, kteří při důchodu pracují a chtějí platit 
standardní členský příspěvek. K návrhu řešení se klub vrátí na jedné z příštích schůzek 
spolu s návrhem na zřízení funkce clubmastera. 

6) V. Adámek poukázal na to, že pokud hodlá klub i v nadcházejícím roce 2013 pořádat 
Stružielku, bylo by třeba podat vyplněnou přihlášku do soutěže veřejných projektů 
Prazdroj lidem. Poté, co většina členů klubu hlasovala pro naši další účast překvapil 
všechny přítomné předložením připravené kompletně vyplněné přihlášky, která byla 
obratem potvrzena vedením RC Ostrava a s poděkováním presidenta klubu vrácena 
Vladimírovi k podání. 

 
J. Zajíc 

 

 


